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Onderwerp: Raadscommissie Stadsbeheer d.d. 29 oktober 2009 
 
 
Nummer: Onderwerp: Actie 
 
09-10-01 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is afbericht 
van dhr. Post (Burgerbelang). 

 
 
 
 

   
09-10-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 

Er is geen aanvraag voor de publieksrondvraag of het spreekrecht. 
 
 

   
09-10-03 Vaststellen notulen van de commissievergadering van 10 

september 2009  
Naar aanleiding van: 
Blz. 2: Dhr. Boellaerd (VVD) vraagt of er al een datum is geprikt voor 
de informatieavond voor de Schilderswijk. Wethouder Kwint antwoordt 
dat i.v.m. de gewenste coördinatie van bewonersavonden nog geen 
definitieve datum bekend is. Hierover wordt nog onderhandeld.  
Bij de Berckheidelaan/de Ezel zal een Jongeren Ontmoetings Plaats 
worden gemaakt.  
 
Blz. 4: dhr. Carnas (Burgerbelang) vraagt wanneer er fietsenrekken 
worden geplaatst bij de bushaltes zoals hij gevraagd had. De afspraak 
in de vorige vergadering was dat dhr. Carnas deze vraag met de 
afdeling SB zou bespreken. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr. Carnas 

 Hierna worden de notulen vastgesteld. 
 

 

09-10-04 Actieve informatie vanuit college en Wet Gemeenschappelijke 
Regelingen, Stand van zaken playgrounds Schilderswijk 
-Dhr. A. van Excel, waarnemend hoofd Wijkbeheer geeft een korte 
uitleg over het B&W-besluit inzake kunststofafvalscheiding.  
Vanaf 1 december 2009 moet de gemeente plastic gaan inzamelen.  
De insteek is om gemiddeld 10 kilo per huishouden in te zamelen.  
Op 32 plekken wordt hiertoe een oranje metalen container 
(brengvoorziening) neergezet. 20 op belangrijke winkelpunten en 12 in 
milieuparken op andere locaties. In tegenstelling tot wat in het stuk 
staat zal er niet worden gehuurd. Dit heeft te maken met het feit dat er 
op enig moment wordt geëvalueerd of er na 2012 zal worden 
doorgegaan met het inzamelen. Het is daarom efficiënter om te kopen. 
(De heer Van Excel zal hierover morgen een notitie in de bakjes van de 
commissieleden doen). De kosten kunnen in één keer worden betaald 
uit de exploitatie voor 2009. De gemeente krijgt hiervoor van Nedvang 
een eenmalige startbijdrage van 54 cent per inwoner (27.800 euro). 
Verder heeft de gemeente in het kader van het meedoen aan een proef 
rond afvalscheiding een bedrag van 12.400 ontvangen voor 
uitgevoerde activiteiten. Daardoor kan de gemeente de containers in 
één keer aanschaffen.  
Ook ontvangt de gemeente structureel 11 cent per burger voor 
communicatiekosten. Verder komt er voor 1 december eenmalig een 
communicatiepakket bij elk huishouden (43 cent per inwoner, dit wordt 
door Nedvang betaald).  
De gemeente gaat er van uit dat ook deze gescheiden inzameling goed 
door de burger wordt opgepakt, en dat dit geld zal opleveren ten gunste 
van de afvalstoffenheffing. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Dhr. Van Excel  
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Dhr. Appers (HOP) vraagt wat de containers kosten, dit is 43.880 euro, 
en wordt grotendeels betaald uit de bovengenoemde bedragen. Het 
restbedrag van 3.600 heeft zijn rendement in 2010, de verwachting is 
dat het inzamelen van plastic in 2010 tussen de 20.000 en 40.000 euro 
rendement gaat opleveren. Wat je scheidt hoef je niet te verbranden, 
en hier krijg je ook 475 euro per ton plastic voor terug. 
 
Dhr. Zuurbier (CDA) vraagt hoe groot de containers zijn en wat 
Nedvang met het plastic gaat doen. De stalen containers zijn 4 kuub. 
70% wordt hergebruikt: korrels, granulaat, 20% wordt nuttig toegepast 
(bijvoorbeeld voor elektriciteit) en 10% wordt verbrand. 
 
Dhr. Boellaard (VVD) wil de wethouder en dhr. Van Excel bedanken 
voor de uitleg en wenst hen heel veel succes met de invoer.  
De commissieleden sluiten zich hierbij aan. 
 
Toelichting door wethouder Kwint over onderzoek naar alternatieven 
voor het huidige betaalregime (betaald parkeren Middenwaard): 
Hierover is afgelopen dinsdag in de raad gesproken. Wethouder Kwint 
vraagt de commissie om eventuele technische vragen deze maand 
door te mailen aan dhr.Van Vulpen en vervolgens komt een integraal 
pakket met toezeggingen en antwoorden ter informatie naar de 
commissieleden.  
Voor de commissievergadering van januari 2010 zal dit punt dan 
worden geagendeerd. 
 
Voor wat betreft de toezegging t.a.v. Rataplan: Dhr. Van Excel: In de 
tekst op p. 148/149 is geprobeerd om het verschil tussen de begroting 
van 2009-2010 te duiden. Het verschil is 183.000 euro. Dit leidde tot 
vragen. Dit is als volgt te verklaren: 

• 218.647 euro grof huishoudelijk afval 
• 213.697 euro stond in begroting 2009 
• De activiteiten die Rataplan in 2010 gaat uitvoeren zijn per 

saldo 4.455 duurder (na aftrek van een baat van 495). Dit zou 
een indexering kunnen zijn. Dit is anders niet te duiden.  

Dhr. Dickhoff (HOP) maakt zich grote zorgen over de betrouwbaarheid 
van de antwoorden omdat de HOP op eenzelfde vraag hierover twee 
keer een verschillend antwoord kreeg. Wethouder Kwint beaamt dat 
dhr. Dickhoff in dit geval gelijk heeft, maar dat over het algemeen zeer 
correct wordt omgegaan met de gegevens over de begroting. 
 
Voor wat betreft het groot onderhoud: alle raadsleden krijgen hierover 
maandag via de mail informatie toegezonden integraal met alle andere 
vragen vanuit de commissie Middelen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Commissie/ 
wethouder 
Kwint 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wethouder 
Kwint 
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09-10-05 Brief VNG ‘Gemeentelijk optreden bij incidenten met honden naar 

aanleiding intrekking RAD’ (d.d. 22/6/09) 
Dhr. Appers (HOP) vraagt of het klopt dat de RAD vervalt en het 
betreffende artikel naadloos wordt overgenomen in de APV. Dit klopt.  
 
De HOP en de PvdA gaan akkoord. 
Verder zijn er geen vragen. 

 

   
09-09-06 Rondvraag en sluiting 

Dhr. Kadioglu (PvdA) vraagt om meer aandacht te besteden aan het 
veldje bij de Weegbree achter het Clusiuscollege. Veel mensen laten 
daar hun hond los, er spelen kinderen, en er is een opruimplicht. 
Misschien moeten er meer borden worden opgehangen. Wethouder 
Kwint neemt dit mee, maar geeft aan dat hij hier geen extra handhaving 
op kan zetten omdat er veel van dit soort gebieden zijn. Dhr. Carnas 
(Burgerbelang) suggereert om hier in het Stadsnieuws nogmaals 
aandacht aan te besteden. 
 
Dhr. Zuurbier (CDA) vraagt of er iets kan worden gedaan aan de 
verkeerslichtafstelling Westtangent ter hoogte van de Stationsweg. Het 
stoplicht staat telkens op rood ook als er niemand oversteekt. Dhr. 
Kwint bevestigt dit, het heeft te maken met het Largas-principe en dient 
om de snelheid eruit te halen. Dhr. Zuurbier is hier niet tevreden over. 
Dhr. Kuin geeft aan dat deze situatie in het Sectorteam is geëvalueerd. 
Het past echter in het beleid van langzaam rijden. Verder heeft het 
volgens wethouder Kwint te maken met de hele verkeersstroom, ook bij 
de Zuidtangent. 
 
Dhr. Dickhoff (HOP) heeft klachten gehoord over de wijze waarop 
fietsen worden neergezet bij het bruggetje bij de Middenweg Mesosfeer. 
Boosters kunnen soms niet goed langs de fietsen. Wethouder Kwint 
gaat kijken en rapport terug aan de commissie. 
 
Om 20.40 uur sluit de voorzitter de vergadering.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wethouder 
Kwint 
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